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NOTULEN ALGEMENE LEDENVERGADERING   

C.V. “DE WINDVOGEL” 01 februari 2025  
   

Datum  : Zaterdag 01 feb 2025  

Plaats  : Brasserie F degruyter, Veemarktkade 8 (ingang F), 5222 AE, 's-Hertogenbosch  

Aanvang  : 11:11 uur.  

Aantal aanwezigen   : 58 stemgerechtigde leden vermeld op de presentielijst en twee extern genodigden.  

  

1 OPENING EN VASTSTELLING VAN DE AGENDA  

  

Michiel Bron heet de aanwezigen welkom en geeft de beheerder van Brasserie F degruyter gelegenheid de 

geschiedenis van de fabriek te schetsen.  

Laetitia Ouillet opent de algemene ledenvergadering [ALV] en licht de redenen van de vervroegde ALV toe 

en stelt voor om de slides te volgen. Hier stemmen de leden mee in.  

 

2 INGEKOMEN STUKKEN EN MEDEDELINGEN    niet apart besproken    

 

3 NOTULEN VAN DE LEDENVERGADERING dd.: 21 jun 2024  niet apart besproken 

 

4 TOELICHTING AAN DE LEDENVERGADERING  

De redenen voor de ALV is positief. Met bijna 4000 leden en € 8 miljoen aan ledenparticipaties staat De 

Windvogel er goed voor. De groei van het aantal leden is achtergebleven. De groei van het aantal projecten 

is fors geweest en brengt kansen en ook uitdagingen.   

De Financiële Advies Commissie [FAC] met acht leden heeft -met de penningmeester- vastgesteld dat er 

voor hem te veel werk aan de projecten is, waarvoor vervolgens onvoldoende tijd beschikbaar komt. 

Daardoor is de FAC weinig betrokken bij voorbereiding van besluiten 

Met de uitdaging door de toename van projecten is er voor het bestuur een efficiënter vergaderschema 

gekozen, door het dagelijks bestuur en het algemeen bestuur tezamen elke twee weken te laten 

vergaderen en na corona on-line via Zoom op afstand.  

Dit was voorheen opgedeeld in twee cycli van resp. tweewekelijks [DB] en tweemaandelijks [AB] 

vergaderen. Drie nieuwe bestuursleden hebben tijdens de inwerkperiode allen een taak gekozen waarvan 

zij verslag doen in het bestuur.  

Medio 2023 is ervoor gekozen om met alle zeven bestuursleden om de twee weken te vergaderen en de 

lopende actiepunten en projecten te bespreken.  

Hierbij denken we aan meldingen: zoals ijsvorming aan de Amstelvogelwieken, waardoor stilstand en zelfs 

werkzaamheden aan de batterijplaatsing nodig was, de voorbereiding van ‘broedsessies’ met een circa 20 

leden over een voor de Windvogel belangrijke thema’s zoals ‘Zelflevering van windenergie’ en ‘Flexibiliteit 

middels batterijopslag’.  
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Regelmatig terugkerende bestuurskwesties zijn deelname, opdrachtverlening en werk aan projecten ‘op-

land’ en ‘op-zee’, leveringscontracten, tijdsbesteding en vergoedingen. Daarnaast is er het aanstellen van 

ZZP-adviseurs voor projecten waarbij ook ons bestuurslid Erik toe overgegaan is. Het bestuur heeft zo een 

soort van projectbureau ingericht met Inge Verhoef als vaste kracht en Marco Spaans en Erik Korterink als 

ZZP-ers. Het administratiekantoor Roel Hermans is voor 0,4 Fte gevraagd de financiële administratieve 

taken uit te voeren. Daarnaast werken we met een vaste communicatiemedewerker Grieteke Meerman 

voor De Windvaan en Sociale Media. 

Het overzicht van de 20 projecten in 2024 toont een ruime en brede inzet van de projectbureaubezetting 

aangevuld met uren van de penningmeester en andere bestuursleden aan deze projecten. 
 

Voor de toekomst zijn er wensen ten aanzien van: 

• De financiële rapportage over alle projecten;  

• Het harmoniseren van projectaansturing en voorgangsrapportage; 

• Dagelijks project-management; 

• Tijdruimte voor het bestuur om over de toekomst van De Windvogel na te denken. 

Het voorliggende voorstel is samengevat in een structuurmodel met aan de top de Ledenvergadering, 

daaronder het Bestuur en de FAC. Onder het Bestuur een Directie waaronder een groep ‘Projectleiders’ en 

‘Medewerkers Ontwikkelingen en Participatie’, deze laatste drie vormen samen de Operationele 

Bedrijfsvoering. 

De taakomschrijving per onderdeel is: 

• Bestuur: Contact met de leden, strategische en controlerende taken worden primair de taak van 

het bestuur of aangewezen bestuursleden. Bestuursleden worden (nog steeds) door de ALV 

gekozen; 

• Directie: Operationele zaken worden uitgevoerd door de directie, het bedrijfsbureau en de 

projectleiders. Het bestuur stelt de directie aan; 

• Financiële adviescommissie. De FAC adviseert gevraagd en ongevraagd het bestuur en de 

Ledenvergadering op financiële vraagstukken. De commissieleden worden gekozen door de 

Ledenvergadering. 

• Projectbureau: Ontwikkeling van Projecten, dagelijks contact met projectpartners; 

• Projectleiders: deze worden aangesteld door de directie; het betreft zowel externe inhuur als 

medewerkers in loondienst. 
 

Taakverdeling per directiefunctie met verantwoording aan het Bestuur:  

• Financieel directeur (0,6 FTE): Financiële Administratie, Rapportages & Jaarrekening, Risico-

management, Liquiditeitsplanning, Opstellen en of beoordelen van Project begrotingen en ‘ICT’; 

• Operationeel directeur (0,8 FTE): Windprojecten, Zonprojecten, Batterij projecten, Opstart van 

projecten, Samenwerkingen en de Begeleiding van lokale participatie, Toezicht volgens 

projectbegrotingen; 

• Directie heeft gezamenlijk de taken: Energieprijsontwikkelingen volgen en het ontwerp van beleid 

hierop, Contractmanagement en de Projectbureaubegrotingen. 
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Taakverdeling van het Bestuur: 

• Voorzitter: De Windvogel-Bestuursvergaderingen en de Ledenvergadering;  

• Penningmeester: Financieel overzicht en beleid, link met FAC, Participatiebeleid en de 

verantwoording hiervan aan de Ledenvergadering; 

• Secretaris: Notulen van vergaderingen; 

• Algemene bestuursleden: besturen mee met een eventueel accent op aangewezen onderwerpen.  
 

Na deze uiteenzetting zijn er een aantal vragen van de aanwezige leden: 

Theo Van Soest vraagt: Aan wie de FAC. verantwoording aflegt in dit model. Antwoord: Aan de 

Ledenvergadering.  

Paulus Jansen spreekt zijn dank uit en begrijpt de ontwikkelingen gelet op de veranderende positie in de 

markt van De Windvogel, waarin zij mee kan liften, zie de samenwerkingsgeschiedenis vanaf Drenthe tot 

aan Amsterdam. Reactie: Inderdaad we hebben te maken met nogal diverse groottes van partijen 

[Windunie tot startende coöperaties naast brede initiatieven voor Wind-op-Zee]. 

Frans Van Hoof spreekt zijn steun uit aan het voorstel. Hij mist alleen nog de financiële gevolgen van de 

aanstelling van twee directieleden. Laetitia zegt toe het overzicht voor de volgende ledenvergadering te 

geven. 

Volgende vraag betreft het behoud van de bestuurscultuur van De Windvogel ofwel kan de 

‘studentencultuur’ van veel actie van vrijwilligers blijven? Laetitia geeft aan dat de CV’s van aanmeldingen 

hierop mede-beoordeeld zullen worden. 

Jan Verheijden vraagt of er al protocollen voor de overgangssituatie zijn bedacht. Laetitia geeft aan dat het 

om een oefenperiode gaat, waarin met behulp van FAC en andere terugkoppelingen aan gewerkt wordt. 

Hetty Geringa merkt op dat er voldoende mogelijkheden zijn om met professionals dit tot een goed 

resultaat te komen. Niels Schoorlemmer bevestigt dit vanuit de adviesfunctie van de FAC. 

Ype Kingma informeert naar de mogelijke levering van windenergie ten behoeve van toenemend 

warmtepomp-gebruik zoals besproken in de broedsessie over ‘zelflevering’. Laetitia geeft aan dat de 

nieuwe afnamecontracten met een bepaalde bandbreedte zullen worden afgesloten, zoals bijvoorbeeld nu 

is toegepast bij Oeverwindvlaardingen. 

De volgende vraagster informeert naar het accent op financiën en directievoering. Reactie van de voorzitter 

is dat dit niet persé negatief over hoeft te komen. 

Bert Sweerts vraagt naar de open eindjes die nog in het voorstel zitten. Laetitia geeft aan dat hierover nog 

informatie volgt. 

De laatste vragensteller geeft kritiek op de slechte bereikbaarheid van de Gruijterfabriek-Den Bosch. 

Michiel Bron reageert met de reactie dat het deze keer nadrukkelijk een wat minder centraal gekozen plek 

(dus buiten Utrecht e.o.) is gezocht voor 100 personen. Maar ook hem is de OV-bereikbaarheid op een 

zaterdagmorgen tegengevallen.  
 

De voorzitter vraagt de Ledenvergadering een reactie te geven op de eerste vraag (VRAAG 1) om mandaat 

te geven aan het bestuur om in voorbereiding op de formele wijzigingen van het besproken model verder 

uit te werken en een voorstel voor statutenwijzigingen voor te bereiden voor de ALV in juni. 
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Hierop komt een meerderheid van (geteld 55 stemmen) VOOR, géén stemmen TEGEN en géén 

ONTHOUDINGEN als uitslag. De Ledenvergadering is akkoord met vraag 1. 

De voorzitter vraagt de Ledenvergadering goedkeuring op de tweede vraag (VRAAG 2) om alvast met 

voorgestelde structuur te gaan werken door: 

a. Het benoemen een directie (onder voorbehoud dat statuten t.z.t. goedgekeurd worden); 

b. Tijdelijk toe te staan dat directieleden eventueel nog een dubbelrol hebben. 
 

Er klinkt nog de vraag: Zijn er al kandidaten? Laetitia geeft aan dat die er wel zijn. Zij geeft aan dat de 

vacatures in eerste instantie voor Windvogelleden opengesteld zullen zijn en pas daarna volgt een externe 

uitvraag. 

De Ledenvergadering komt met een meerderheid VOOR, na telling van géén stemmen TEGEN en twee 

ONTHOUDINGEN, als uitslag. De Ledenvergadering is akkoord met vraag 2. 
 

De stemming over de twee besluiten om het bestuur mandaat te geven voor de uitvoering van de 

voorstellen wordt positief afgesloten. 
 

5  UPDATE VAN HET PROJECT AMSTEL BATTEREI  
 

Kjell Schippers vertelt dat juist onze windmolen de Amstelvogel het record van 80 GWh opbrengst heeft 

geleverd vanaf 2006. [applaus] 

De realisatie van de opslag van elektriciteit uit de molen in de batterij toont hij mede aan met een foto van 

het gevaarte. Alle grondwerken, fundering, kabelwerk en terreinafwerking zijn gereed voor de twee maal 

zes kasten. Tijdens de uitvoering was er nog even wat probleem met wegglijdend transport en een 

werkonderbreking vanwege ijsvorming op de wieken. De elektrische aansluitingen worden nu volgens een 

uitvoerig testprotocol doorgemeten en gecontroleerd op alle koppelingen. De verwachting is dat de 

overname van de leverancier in april plaatsvindt tegelijk met de aanleg van terreinbewaking die mede door 

de verzekeraar vereist is.  

Vraag: Kan het van de wieken afvallend ijs door het dak van de kasten schade veroorzaken? Kjell geeft aan 

dat dit risico is nagelopen met de constructeur van de kasten. Vraag is of een afdakje zou kunnen helpen. 

Dit zal niet veel versterking geven volgens Kjell. Wel heeft Enercon vragen gesteld naar mogelijk toenemend 

risico voor hun onderhoudsactiviteiten. Hierop is een voldoende veilige beschrijving aangereikt. 

De toekomstmogelijkheden voor opschaling van de Amstelvogel zijn nu in onderzoek. Eerder onderzoek 

naar uitbreiding in de omgeving met één of twee molens is niet mogelijk gebleken, met name door de 

nabijheid van Schiphol. 

Laatste vraag betreft het risico van ‘hagelschade’ voor de batterijkasten. De leverancier Alffen heeft ook 

hier voldoende rekening mee gehouden, aldus Kjell. 

 

Michiel sluit om 12:23 u. de ochtendvergadering af met de belofte dat er een feestje komt als de Amstel 

BatterEI door ons in gebruik genomen wordt, maar kondigt eerst Lunchtijd tot 13:15 aan met daarna de 

presentatie van enkele van onze oöperatieve samenwerkingsprojecten. 
 

 Lunch 
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Na de lunch wordt de vergadering hervat met de presentaties van 
   

6  UPDATE SAMENWERKINGS PROJECTEN   

Utrecht, Rijnenburg 

Carlijn Lahaye, bestuurslid van Energiecoöperatie Rijne Energie met meer dan 1000 leden, doet verslag van 

de stand van zaken van het project, waarin ze samenwerkt met De Windvogel (Inge, Erik en Marco) en 

Eneco. Het idee is duurzame energie opwekken voor, van en door bewoners uit de omgeving van Utrecht, 

de opbrengsten lokaal houden, zonder winstoogmerk en met behulp van vrijwilligers. Het plan bestaat nu 

uit vier windturbines van elk 7,2 MW. In onderzoek zijn nog aan te leggen zonnevelden. De start was 

mogelijk na een raadsbesluit in 2022 en het wachten is nu op een ‘onherroepelijke vergunning’ na de Raad 

van State behandeling. De aanvangs-investeringen zijn via lokale crowd-funding in twee fases gerealiseerd 

voor onder andere de aansluitkosten voor vier en misschien wel vijf turbines met ook opstelling voor zon en 

een batterij. Planning is om in 2029 de eerste duurzame energie te leveren. De provincie Utrecht heeft 

intussen een beleidsvisie waarmee ook mogelijkheden voor de locatie Lage Weide voor windontwikkeling 

mogelijk lijken.  

Nijkerk, Coöperatie Wind op Nijkerk. 

Edith ter Stegge -bestuurslid- vertelt over de zeventig leden die coöperatie in mei hebben opgericht naar 

aanleiding van de verplichting van de gemeente om twee windturbines te plaatsen. Met Inge en in het 

vervolg Erik hebben zij maandelijks overleg gevoerd met de gemeente. Hieruit is voortgekomen het 

participatieplan met de toezegging van gemeentelijke ondersteuning die mogelijk later terugbetaald wordt. 

Er is een excursie met gemeenteraadsleden naar Betuwewind geweest om hen een idee te laten vormen 

over tendervoorwaarden en toch ook het project in eigen regie te houden. Er is voor de locatie bij A28 nog 

geen grondeigenaar bij het industrieterrein aangesproken. De vraag is nu of de energie ooit via Local4Local 

geleverd kan worden. Zij besluit met een dankwoord aan De Windvogel. 

Wageningen, Rhenen, Energiecoöperatie WaReWint U.A. 

Elmar Theune -voorzitter- vertelt hoe het windproject bij het riviertje de Grift is ontstaan uit de Stichting 

Windenergie Wageningen. Voor dit gebied stonden de gemeentes aanvankelijk niet open voor wind, maar 

onder invloed van de RES-opgave willen zij toch de doelstellingen halen. Er zijn drie gebieden in onderzoek 

met elk eigen problemen, vooral gelet op natuurbescherming, biodiversiteit en vogels. 

De provincie Utrecht heeft voor Rhenen een eerste negatief advies aangegeven, de provincie Gelderland 

heeft voor Wageningen de kansen bij de Grebbeberg als mogelijke locatie met een forse tiphoogte van circa 

200 m. als te onderzoeken aangereikt. Dit onderzoek door de gemeente mag later worden terugbetaald. 

Doel is om voor en door burgers en agrariërs windmolens te ontwikkelen, waarin een omgevingsfonds, een 

regeling voor omwonenden en voor grondeigenaren een sociale verdeling van vergoedingen op te nemen 

zijn. Voor het open gebied is er het idee voor herstel van natuur met boomgaarden en hagenaanplant. 

Projectplanning is 2030 met de belangrijke eisen van minimale geluid- en slagschaduwhinder voor de 

omwonenden. 

Oudewater, Montfoort, IJsselstein en Lopik, coöperatie Lek en IJsselstroom 
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Ad Blanner -voorzitter- schetst de ontstaansgeschiedenis vanaf het start-idee van de gemeente Oudewater 

voor een zonneveld in het gebied Papekop op de grens van Zuid-Holland en Utrecht nabij de A12>afslag 13. 

Na vaststelling van het toetsingskader en inspraak is er aan de slag gegaan met grondeigenaren voor ca. 18-

20 HA. De verrassing kwam van de provincie Utrecht die het gebied en oostelijk daarvan aanwijst voor 

onderzoek naar windenergie. Na een eerste negatieve reactie van de buurt wordt er toch een MER-

onderzoek uitgeschreven voor vier windmolens. Met de grondeigenaren is er contact opgenomen door de 

coöperatie -met intussen 80 leden- met het voorstel mee te werken aan sociale grondvergoeding. Kjell 

geeft antwoord op de vraag wat dat betekent: alle grondeigenaren die daarin meedoen om het project 

optimaal te realiseren krijgen een vergoeding volgens een verdeelsleutel die varieert naar de uiteindelijke 

noodzakelijke benutting van hun grond voor het project. Ad Banner sluit af met de wens dat er tot 200HA 

grond bij het onderzoek betrokken wordt waar de gemeente nog niet mee in heeft gestemd.   
 

 RONDVRAAG  
 

Rens Beijer vraagt aandacht van de aanwezige leden voor de ledenadministratie.  

Wij hebben een probleem met zoekgeraakte leden die het gebruik van de website via het ‘portal’ niet 

hebben geactiveerd of zelfs nooit een mailadres of adreswijziging hebben doorgegeven.  

Hij komt graag in contact met leden die daarin kunnen helpen via ledenadministratie@windvogel.nl. 
 

 SLUITING  
 

Michiel bedankt om 14:16 alle aanwezigen en wenst ieder nog een zonnig weekend en wijst naar het 

restaurant voor de nagesprek.  
 

  

mailto:ledenadministratie@windvogel.nl
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Lijst van 52 aanwezige leden, waarvan zes bestuursleden en vier extern: 
J. van Arkel 

B. Bellert 

E. van den Berg 

L. van den Berg 

C. Bertin 

A. de Boer 

M. Damen 

H. Dubbelman 

J. Edens 

J. den Elsen 

L. Elshout 

J. van Erum 

H.C. Gerringa 

M. Goedkoop 

W. van den Heuvel 

B. Hiemstra 

F. van Hoof 

P. Jansen 

S. Janssen 

C. Jol 

N. de Jonge W. Jongepier 

H. de Keijzer 

Y Kingma 

B. Klimke 

S. Koolhaas 

E. Korterink 

C. Lahaye 

R.van Leenders 

M. Lelijveld 

G. Meerman 

S. Nellen 

M. Oldenburg 

D. Oorbeek 

H. Rikers 

S. Rikers-Landerloo 

H. Schilperoort 

N. Schoorlemmer 

J. Serné 

J.F. Sibum 

T. van Soest 

J. Stuut 

B. Sweerts 

J.W.M. Verheijden 

I. Verhoef 

M. Vogelsangs 

J. Winkel 

G. Witjes 

T. van der Woud 

G. van der Woud 

P. Zeef 

H. van Zessen 

 

Bestuursleden: 

R. Beijer 

M. Bron 

F. Schoenmakers 

K. Schippers 

L. Ouillet 

M. Vogelezang 

 

Extern: 

R. Beens 

E. Theune 

E. ter Stegge 

A. Blanner 

Totaal 62 aanwezigen. 


